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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem védték meg a nyugdíjasokat? Miért nem 
jutott az év végi többszáz milliárdos pénzosztásból az alacsony nyugdíjak emelésére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2020-ban  a  nyugdíjasok  semmilyen  többletet  nem  kaptak  a  törvényben  korábban  is  szereplő
emeléseken  kívül.  A Kormány  a  nyugdíjasokat  sem  védte  meg  a  koronavírus-járvány  okozta
gazdasági válsággal szemben, holott drasztikusan emelkedtek az élelmiszerárak, nőttek a kiadások,
és elsőként a nyugdíjas munkavállalókat bocsátották el a cégek.

Mint az a sajtóban megjelent:  „Több, mint 860 milliárd forintot osztott ki a kormány az utolsó
pillanatban.  A december  24-én  közzétett  137  oldalas  Magyar  Közlönyben  megjelent  határozat
szerint többek jutott

44,5 milliárd a kórházak adósságfinanszírozására, 

59 milliárd forint a Bethlen Gábor Alap plusz kiadásainak finanszírozására, 

21 milliárd forintos egyetemi és főiskolai támogatására, 

49 milliárd forint a külképviseleteknek, 

94,5 milliárd a Tihanyi Alapítvány pénzbeli vagyoni juttatására, 

350 millió forint a Vasasnak, 

és bánatpénz az elvett iparűzési adó helyett minden fideszes nagyvárosnak. 

A 860  milliárdos  kiadás  jó  részét,  713,4  milliárd  forintot  a  Gazdaságvédelmi  Alapból  költi  a
kormány,  aminek kiadásai  így már elérik  a  3977 milliárdot.  Bár  az  alapot  eredetileg  a  járvány
okozta  gazdasági  hatások  ellentételezésére  hozta  létre  a  kormány,  végül  a  legkülönbözőbb



kiadásokat is innen fizette.

A Magyar Nemzeti Bank elemzői szerint december elejéig a Gazdaságvédelmi Alapból ment

158 milliárd turisztika fejlesztési célelőirányzatra, 

90 milliárd forint határon túli gazdaságfejlesztési programokra, 

82 milliárd a Budapest-Belgrád vasútra, 

62 milliárd a honvédség fejlesztésére, 

39 milliárd kiemelt sportlétesítmény beruházásokra.” 

Mindezek miatt kérdezem:

Miért nem védték meg a nyugdíjasokat? 

Miért  nem  jutott  az  év  végi  többszáz  milliárdos  pénzosztásból  az  alacsony  nyugdíjak
emelésére? 

Miért nem kaptak legalább néhány tízezer forint kiegészítést a kisnyugdíjasok 2020-ban? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2021. január 18.

Korózs Lajos

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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